
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 13. juni 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 355
Med henvisning til Jyllands-Postens artikler den 6. juni 2013 omkring stigende
gebyrindtægter for Betalingsservice til Nets, bedes ministeren redegøre for re-
geringens syn på gebyrudviklingen og i særdeleshed redegøre for, om mini-
steren anser det for rimeligt, at forbrugernes udgifter til Betalingsservice er
steget fra 563 millioner i 2002 til 1.076 millioner kr. i 2012, når udgifterne til
Dankort-systemet i samme periode kun er steget fra 558 millioner til 564 mil-
lioner, til trods for at antallet af betalinger er steget med 75 pct.. Hvad vil mini-
steren gøre ved de stærkt stigende gebyrer på Betalingsservice?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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